
IZVJEScE o KoNSTTTUTRANJU Sxor,sroc oDBoRA SREDNJE Sror,r TvANEC

Temeljem odredbe dlanka 49. Statuta Srednje Skole lvanec, ravnateljica Skole mr,sc. Lidija Kopina,

sazyalaje konstituiraju6u sjednicu Skolskog odbora u zakonom propisanom roku. KonstituirEju6a

sjednica Skolskog odbora odrLana je 23.12.2024. godine, u Srednjoj Skoli Ivanec, u ovalu Skple s

podetkom u 12:00 sati.

Konstituiraj u6oj sj edn ic i Skolskog odbora prisustvovali su:

1. Marica Dolenec-Jurini6, dlanica izreda nastavnidkog vijeda
2. Mihaela Landi6, dlanica izreda nastavnidkog vije6a
3. Andreja Medenjak, dlanica izredaradnika
4. Nata5a Sever, dlanica izredavije(,a roditelja

Pored dlanova, sjednici su prisustvovali:
1. mr.sc. Lidija Kozina, ravnateljica Srednje Skole Ivanec
2. Valentina DrLail, voditeljica radunovodstva u Skoli.

Sjednicu je otvorila ravnateljica rnr.sc. Lidija Kozina. Nakon uvodnog pozdrava svih prisutnih vof,enje

sjednice preuzelaje Nata5a Sever koja je najstariji dlan Skolskog odbora. Nata5a Sever prodit4la je

iapisnike i odluke o imenovanim dlanovima Skolskog odbora iz reda nastavnidkog vije6a, yrje6a

rodit.l.lu i skupa radnika. Svim dlanovima Skolskog odbora jednoglasno je verificiran mandat. Zatim

se pristupilo predlaganju kandidata zaizbor predsjednika i zamjenika predsjednika.

Nata5a Sever predloLila je Mihaelu Landii za predsjednicu, s obzirom da je imenovana bila
predsjednica Skolskog odbora u prethodne detiri godine. Mihaela Landi6 je prihvatila kandidaturq. Svi

dlanovi jednoglasno su, javnim glasovanjem, potvrdili takav prijedlog i odludili da predsjeflnica

Skolskog odbora bude MihaelaLandi6, magistra edukacije geografije i povijesti zaposlena na radnom

nastavnice povijesti i geografije.

Po odabiru predsjednice, za zamjenicu predsjednice Skolskog odbora predloZena je Marica Dolpnec-

Jurini6, nastavnica matematike koja je u prethodnom mandatu bila zamjenica. Marica Dolenec-Jr1rini6

je prihvatila kandidaturu, Svi dlanovi jednoglasno su, javnim glasovanjem, potvrdili takav prijeldlog'

Nakon odabira predsjednice i zamjenice predsjednice vodenje sjednice preuzela je Mihaela Landid.

Nakon konstituiranja Skolskog odbora raspravljao se o sljededim todkama dnevnog reda:

1. Usvajanje Financijskog plan Srednje Skole Ivanec za 2025. godinu i projekcija za 2A26. i

2027. sodinu
Dono5enje Plana tro5enja vlastitih prihoda 2a2025. godinu

Razno

Svi prijedlozi ravnateljice jednoglasno su prihva6eni i odluke su donijete jednoglasno od svi prisutnih

dlanova.

Sjednica je zakljudena u 12:30 sati,

KLASA: 007-04124-0112

URBROJ : 2186-1 54-01 -24-10

lvanec, 23 .12 .2024 ,god ine
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